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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1023 En infrastrukturstrategi inför kommande pandemier

Den nu pågående coronapandemin har världen och Sverige i ett järngrepp. 
Många företag har gått omkull, och många människor har blivit arbetslösa. 
Infrastrukturen har stått sig stark överlag, men med stora ekonomiska 
svårigheter, inte minst för de företag som byggt sin verksamhet kring 
persontransporter. Vi måste nu alla lära oss av det som skett för att i framtiden 
stå beredda om liknande händelser inträffar igen. 

Pandemin är inte över, och det finns fortfarande mycket att göra för att hjälpa 
de företag som med nöd och näppe klarar att hålla huvudet över vattenytan. När 
pandemin väl är över är det av stor vikt att ta fram en analys av konsekvenserna 
för landets transportsektor för att se hur Sverige kan agera om liknande 
händelser skulle uppstå i framtiden.  

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern att ta fram en infrastrukturstrategi inför eventuella framtida 
pandemier?

………………………………………

Jimmy Ståhl (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-16
Besvaras senast
2020-12-30
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


